
    

 

 

Protokoll Årsmøte Årdalstangen IL, 09. juni 2020 

Til årsmøte møtte det 12 medlemmer 

1. Opning 

2. Godkjenning av innkalling 

Innkalling samrøystes vedteken 

 

3. Val av møteleiar 

Styret si innstilling til møteleiar: Roy Andrè Bergerud 

Vedtak: Roy Andrè Bergerud vart valt samrøystes 

 

4. Val av referent 

Styret si innstilling til referent: Linn Hege Lereng Einan 

Vedtak: Linn Hege Lereng Einan vart valt samrøystes 

 

5. Val av to til å signere protokoll 

Styret si innstilling for å signere årsmøteprotokoll: Line Hals Kvanli og Anne Kauppi 

Vedtak: Line Hals Kvanli og Anne Kauppi vart valt samrøystes 

 

6. Årsmelding 

Leiar Roy Andrè Bergerud gjekk gjennom årsmeldinga til hovudlaget 

Leiar Linn Hege Lereng Einan gjekk gjennom årsmeldinga til barneidrettsgruppa 

Leiar Anne Kauppi gjekk gjennom årsmeldinga til handballgruppa. 

Leiar Roy Andre Bergerud gjekk gjennom årsmeldinga til fotballgruppa, da denne gruppa ikkje 

var representert på årsmøte. 

Leiar Magne Knudsen gjekk gjennom årsmeldinga til skigruppa. 

Leiar Line Kvanli gjekk gjennom årsmeldinga til turngruppa 

El innebandy og Trimgruppa hadde ikkje levert årsmelding til årsmøte. Styret får fullmakt til å 

innhente desse. 

Vedtak: Årsmeldinga for idrettsåret 2019 vart samrøystes godkjent 

 

7. Rekneskap 

Kasserar Anne Kauppi gjekk gjennom rekneskapet for hovudlaget og alle særgruppene. 

Vedtak: Rekneskapen vart godkjent samrøystes. 

 

 



8. Budsjett 

Kasserar Anne Kauppi gjekk gjennom budsjett for hovudlaget og alle særgruppene 

Vedtak: Budsjetta vart godkjent samrøystes 

 

9. Innkomne saker 

9.1  Val av påtale for 2020 
Styret sitt framlegg er:  
Leiar og hovudkasserar får fullmakt frå årsmøte som påtaleansvarleg 
Vedtak: Samrøystes 
 
9.2  Sperring av konto som tryggleik for billotteriet 2020 

Årsmøte gjev hovedstyret ved hovudkasserar fullmakt til å sperre konto på inntil NOK 

250.000 i samband med billotteriet 2020.  

Vedtak: Samrøystes 

9.2  Kjøp av ny trakkemaskin til Seimsåsen 

Det er behov for å skifte ut trakkemaskina. 

Ei trakkemaskin kostar rundt 1,2 million, og da er den kjøpt brukt. 

Vedtak: Årsmøte gjev hovudlaget anledning til å ta opp eit lån på inntil kroner 1.200.000,- 

til kjøp av trakkemaskin på Seimsåsen. Vedtaket var samrøystes 

 

9.3  Utskifting av  halgonpærer til LED-lys  på lysløypeanlegget på Seimsåsen 2020-2023 

Dei gamle halgonpærene går det ikkje an å få tak i lenger, og skigruppa har starta eit 

prosjekt med å erstatte halogenpærene med LED-lys. Dette vil òg gje ei monaleg innsparing 

på straumutgiftene i anlegget. 

Vedtak: Skigruppa får løyva av årsmøte til å sette i gang dette prosjektet. Hovudkasserar 

skal til eikvar tid vere orientert om økonomien i prosjektet. Skigruppa rapporterer andre 

forhold til hovudstyret. Vedtaket var samrøystes 

 

9.4  Medlemskontigent for 2020 

Familie inntil 4 i familien (føresette + 2 barn t.o.m 18 år): 400,- 

Per familiemedlem utover 4:     100,- per person 

Aktiv medlem uansett alder:     350,- 

Støttemedlem:       150,- 

 

  



 

10. Val 
Leiar i valnemda, Johnny Svåi hadde sendt epost til ÅTIL sin leiar med framlegget frå 

valnemda: 

 

Leiar   Roy Andre Nytun Bergerud 2020 – 2021, gjenvalg 

Nestleiar   Beate Bjørvik   2019 – 2020, ikkje på val 

Kasserar   Anne Kauppi   2019 – 2020, ikkje på val  

Sekretær   Unni Kvale Kvannli  2020 – 2021, gjenvalg  

Styremedlem 1  Henrik Andersen  2019 – 2020, ikkje på val 

Styremedlem 2  Ingvild Bergseth  2020 – 2021, gjenvalg 

 

Revisorar 

Willy Jensen  2019 - 2020 

Terje Borkhus  2019 - 2020 

Skulekontakt  

Rektor og leiar elevrådet 2020/2021 

Utsendingar til Årsmøte i Idrettsrådet 

Hovedstyret får fullmakt til å utnevne utsendingar 

Valnemd 

Johnny Svåi  2019 

Ingvill Eldegard  2019 

 

Leiarar i gruppestyra: 

Ski   Magne Knudsen 

Fotball   

Handball  Anne Kauppi 

Turn  Line Hals Kvanli 

Trim   

El innebandy  

Barneidrett Linn Hege Lereng Einan  

Vedtak: Framlegget frå valnemda vart samrøystes vedteken. Hovudlaget får fulllmakt saman 

med gruppestyra å velga leiar for dei gruppene som manglar det. 

 

 

 

 

 

 



11. Avslutning og utdeling av prisar for 2019 

«Bragdpremie kan tildelast medlemmar som gjennom fleire år har utmerka seg som aktiv 
idrettsutøvar, i administrativt arbeid eller anna fleirårig innsats i idretten og laget si teneste. 
Bragdpremie, pokal med inskripsjon, kan tildelast etter vedtak i laget sitt styre» 

Desse fekk bragdpremie på årsmøte: 
Kåre Bruhaug, fotball 
Eva Skjerping, turn og handball 
Ann Kristin Lislelid, turn 
Anders Fredheim, turn 
Anja Bolstad, turn 
Ivar Jevnaker, ski 
Kristin Jevnaker Seim, ski 

Innsatspris: 
Hanne Øren, barneidrett og fotball 

 

Årsmøte gratulerer alle med vel fortente premiar! 

Barneidrettsgruppa avslutta årsmøte med å dela ut at til særgrupper i ÅTIL av overskotet sitt. 
Handball-, turn- og skigruppa fekk kvar sine 20.000 som skal brukast på aktivitet for barn i dei 
respektive gruppene. 
 

 

Leiar Roy Andrè Bergerud takka for frammøte og heva årsmøte 

 

 

Årdalstangen 10. juni 2019 

 

 

Line Hals Kvanli     Anne Kauppi 


